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Dzień dobry,
Szanowny Panie Prezydencie,
Zwracam się z ogromną prośbą o zabudowanie dwóch punktów świetlnych na dwóch ostatnich słupach doprowadzających prąd do boiska
Sokoła Chwałęcice.
Prośbę swoją motywuję tym, iż jest to miejsce oddalane od zabudowań i względy bezpieczeństwa obiektu i budynku szatni znacząco się
podniosą w przypadku oświetlenia. Jednocześnie uważam, że na potrzeby jesiennych trenigów, to oświetlenie dawałoby możliwość
częściowego korzystania z tego objektu.
Oczywiście jako alternatywne rozwiązanie można uznać oświertlenie solarne, gdyż istnieje możliwość zabudowania punktów świetlnych
solarnych wzdłóż dłuższej linii boiska, która ma korzystne warunki słoneczne.

Za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby z góry serdecznie dziękuję

Z poważaniem
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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